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§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm 

§2. Dagordningen fastställdes 

Punkten årligt möte med presidiet lades till i dagordningen under §9 

Övriga frågor och dagordningen fastställdes sedan. 

§3. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Bengt Lyngbäck. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av motion om lika möjligheter för nyanlända 

kvinnor 

AMN 2018-0181-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  
 

Yttrande över Remiss av betänkandet från Mottagningsutredningen 

(SOU 2018:22) Ett ordnat mottagande - gemensamt ansvar för 

snabb etablering eller återvändande 

AMN 2018-0201-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över Remiss av Statens skolverks och Statistiska 

centralbyråns möjligheter att behandla känsliga personuppgifter 

om elever i vissa skolformer respektive deltagare i folkhögskolan 

m.m. 

AMN 2018-0332-1.6 

Rådet påpekade att behandlingen av personuppgifter är extra 

känslig vid dokumentation av individers funktionsnedsättningar. 

Det är bra att detta tas i beaktande. 

 

Anmälan avseende hävning av ramavtal för kommunal 

vuxenutbildning i svenska för invandrare med Astar AB 

AMN 2018-0285-2.3.4 

Rådet påpekade att i förlängningen ska den upphandlade 

verksamheten ha samma kriterier och förhållningssätt som den inom 

egen regi. Det är därför av vikt att förvaltningen, i de avtal som 

skrivs, nämner funktionshinder för att kunna trycka på detta i ett 

senare skede.  
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Månadsrapport juli 2018 

AMN  2017-0297-01.02 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

 

Anmälan av beslut enligt delegation 

Rådet uppmärksammade tre poster i anmälan gällande EU-

projekten Spången, Navet och SYVen och önskade en föredragning 

kring dessa till nästa sammanträde.  

 

§7. S:t Julianpriset 2018 

Rådet förde en diskussion gällande potentiella nomineringar till 

årets S:t Julianpris. 

 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Råde uttryckte att det är fortsatt gott ställt med lokalerna och 

handlingarnas tillgänglighet.  

 

§9. Övriga frågor 

Lena Huss informerade från politikerutfrågningen, det uttrycktes att 

10% av de som idag tillhör daglig verksamhet skulle kunna gå över 

till vanliga jobb. Det nämndes även att Serviceassistenter är ett bra 

alternativ. 

 

Förvaltningschefen föreslog rådet att det årliga mötet med presidiet, 

som normalt hålls i december, istället skulle skjutas till början av 

2019. Detta då det är valår och presidiet kan komma att ha en 

annorlunda konstellation än nuläget.  

Rådet instämde i förslaget. 

 

Louise Lindström informerade gällande en broschyr som 

Stockholms stad tagit fram med råd för att underlätta 

kommunikation med hörselskadade, broschyren biläggs protokollet. 

Bengt Lyngbäck informerade gällande Kung Saga certifieringen. Ett 

Arvsfondsprojekt som Kung Saga föreningen driver med stöd av 

Swedish Standards Institute och är ett initiativ för att unga vuxna 

med intellektuell funktionsnedsättning ska få en bättre chans att 

komma ut i arbetlivet.  

Målet är att skapa en certifiering för företag som anställer unga 

vuxna med en intellektuell funktionsnedsättning och syftar till att 
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kvalitetssäkra företag och bidra till en attitydförändring på 

arbetsmarknaden, för att på så sätt skapa arbetsmöjligheter. 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 19 september 2018, (kl. 14.00 

för förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

§11. Mötet avslutades 

 


